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Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés elnöke

Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Tokaji vagy Tokajsky?” címmel írásbeli
kérdést kívánok feltenni Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban kevesebb szó esik a „Tokaji” név használatáért, illetve a tokaji bor
eredetvédelméért Szlovákiával folytatott tárgyalásokról . Bár úgy tűnik a tárgyalások
szünetelnek, a borászok nem pihennek . Az Európai Unió és a világ piacain megjelent a
Szlovákiában előállított termé „Tokajsky” márkanév alatt . Maga az a tény, hogy a Tokaj i
Hegyközség által vagy a magyar Borminősítő Intézet által nem ellenőrzött termék a tokajihoz
hasonló névvel kerül forgalomba, súlyos min őség és eredetvédelmi problémákat vet fel . Az
alapkérdés azonban az, hogy Szlovákia milyen jogszabályi háttérrel, illetve milye n
megalapozottsággal használja a „Tokaji” márkanév szlovák változatát .

Kérdezem Miniszter Urat :

n Milyen stádiumban vannak a Tokaji Borvidékkel, a névhasználattal, egyáltalán tokaj i
bor szlovákiai előállításával kapcsolatos tárgyalások?

n Van-e olyan megállapodás mely Szlovákiának a „Tokajsky” névhasználatot lehet ővé
teszi?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 10.
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